
 

                  

Referat 

Bestyrelsesmøde i Dansk Lagotto Klub 
 

Dato: 20-03-24 
Tid: kl. 19 - 21 
Sted: Online på Zoom 
 
Mødet er aftalt 21. februar 2024 
 

Deltagere: Flemming Christensen (FC), Dorte Holsting (DH), Pernille Leding (PL), Anne Møller (AM), Birte Bendixen (BB) og Mette Nørlev (MN) 

Gæster: 

Afbud:  
Ordstyrer: Pernille 

Referent: Flemming 
 

Dagsorden:  Underpunkter: Referat:: 

1. Godkendelse af dagsorden  Godkendt 

2. Orientering fra formand, 
næstformand og sekretær samt 
indkommen post 

- Medlemsstatistik  
- Formandsmøde i DKK 

- Vi har nu 316 medlemmer - en stabil fremgang 
- Pernille kunne ikke deltage, men i stedet deltog Mette. Man 

diskuterer forskellige typer medlemskab af DKK. 

3. Hjemmeside og FB -  - Lagotto i tal skal opdateres med resultaterne fra 2022 0g 2023. 
- Vi skal blive bedre til at slå arrangementer og andet op på FB. Der 

hersker en fredelig stemning i gruppen. 

4 Økonomi - Budget 2024 
- Status 
- Nets 

- Budgettet og regnskabet skal nu underskrives elektronisk af 
kasserer, formand og bilagskontrollant. Budgettet er rettet til med 
seneste oplysninger.  

- Status er som forventet med et stort overskud her i starten af året 
- Der skal indsendes dokumentation til Nets for ejerskab af klubben (to 

bestyrelsesmedlemmer). FC og MN indsender straks det ønskede. 

mailto:flemming@keemail.me


 

5. Opfølgning vedr. aftalte 
arbejdspunkter  

- Raceportræt og voxpop 
- Webinar 
- Udstilling og raduno i august 
- Kandidater til bestyrelsesvalg 
- Bestilling af dirigent til GF 

- Raceportrættet er godt på vej. Kan forventes gennemset af 
bestyrelsen på næste møde. De tre voxpop er færdige og 
ligger i bestyrelsesdrevet- 

- DH arbejder videre med webinarer. Det tilbudte om frivillig 
håndtering er i den dyre ende og kan tidligst gennemføres i 
juni. Tilbud fra DKK undersøges. 

- CL arbejder videre med CdC Ringsted. MN arbejder videre 
med udstillingerne. CL køber DKK-telt, så vi råder over 3 
telte. Der planlægges klippekursus og ringtræning i starten 
af august. Vi undersøger mulige steder at afholde sådanne i 
Jylland/på Fyn. 

- Opslag om bestyrelseskandidater bringes i nyhedsbrevet, og 
vi forhører os hos mulige kandidater. 

- FC kontakter dirigenten fra sidste år og inviterer ham til 
næste bestyrelsesmøde. 

6. Drøftelser - Vedtægtsændringerne (herunder definitioner af medlemskaber) 
(Se bilag) 
 

-  

- Vi gennemgik bilaget med præciseringer af de forskellige typer 
medlemskab (for personer, ikke hunde!). Kommentarer inden en 
uge, herefter indskrives de i vedtægtsforslaget. 

7. Kalender-punkter og 
orientering fra udvalgene: 
Sundhedsudvalg, Trøffeludvalg, 
Udstillings- og Eksteriørudvalg 
samt Trøffeldommer. 

- Trøffeldommer 
- FCI trøffel-søgningsudvalg  
- Nordisk samarbejde 
- Sundhedsudvalg 
- Trøffeludvalg 
- Udstillingsudvalg  

- CdC i Birkende fungerede fint, men med enkelte uforudsete 
komplikationer. Dommerudvalget mødes mandag 25.03 for 
evaluering. 

- FCI - der forventes at skulle afholdes konstituerende møde i 
nærmeste fremtid.  DH deltager. 

- Nordisk samarbejde. Ligger lidt stille, men genoplives efter GF. 
- Sundhedsudvalget arbejder bl.a. med planer om medlemsforum og 

webinarer. 
- Trøffeludvalget: der er gang i TBC’erne og der har været godt salg af 

dummies. 
- Udstillingsudvalget: Planer om klippekurser. 

8. Punkter til nyhedsbrev - Vejledninger til hjemmesiden 
- CdC Birkende - resultater 
- FB og hjemmeside 
- Efterlysning af egnede steder til klippekurser 

Udkast i bilagsmappen 

9. Punkter til næste møde - Raceportrættet 
- Vedtægtsændringsforslaget 
- Beretningen 
- Kandidater 
- Øvrige GF-forberedelser 
- Dirigenten inviteres. 

 

10. Eventuelt -      



 

12. Dato for næste møde 17.04.2024  

 


